
 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

ΑΝΑΦΟΡΑ  

Για τον κ. Υπουργό Υγείας  

Θέμα: «Να απαντήσει άμεσα το Υπουργείο Υγείας εάν υπάρχουν σχέδια 

συγχώνευσης, υποβάθμισης ή κατάργησης του Γενικού Νοσοκομείου Θήβας»  

Η Βουλευτής Παναγιού (Γιώτα) Πούλου καταθέτει ως Αναφορά, κατ’ άρθρο 125 ΚτΒ, 

για τον κ. Υπουργό Υγείας, την Επιστολή (Αριθμ. Πρωτοκ. 13118) που απέστειλε στις 

23/07/2021 ο Δήμαρχος Θηβαίων, κ. Γεώργιος Αναστασίου, με θέμα «Γενικό 

Νοσοκομείο Θήβας», στην οποία επισυνάπτεται και σχετικό ψήφισμα του Δημοτικού 

Συμβουλίου Δήμου Θηβαίων.     

Στην Επιστολή εκφράζονται οι έντονες ανησυχίες της τοπικής κοινωνίας λόγω των 

πληροφοριών για επικείμενη διακοπή λειτουργίας του Γενικού Νοσοκομείου Θήβας 

(ΓΝΘ) ή για συγχώνευση και υποβάθμισή του. Ο Δήμαρχος υπογραμμίζει ότι είναι 

αδιανόητο, εν μέσω υγειονομικής κρίσης και ενόψει του τέταρτου πανδημικού κύματος, 

να έχει ανοίξει σχετική συζήτηση για ένα νοσοκομείο που εξυπηρετεί τρεις Δήμους 

(Θηβαίων, Αλιάρτου-Θεσπιέων και Τανάγρας), δύο δομές φιλοξενίας προσφύγων, τις 

Φυλακές Ελαιώνα, καθώς και το Κέντρο Εκπαιδεύσεως Πυροβολικού, δηλαδή έναν 

πληθυσμό 64.000 κατοίκων περίπου.  

Κατόπιν τούτων, ο Δήμαρχος ζητά ξεκάθαρη απάντηση από τον κ. Υπουργό για τα 

φημολογούμενα σχέδια αναφορικά με το ΓΝΘ, και διατυπώνει αίτημα για σχετική 

συνάντηση μαζί του.      

Αντίγραφα της επιστολής και του Ψηφίσματος του Δημοτικού Συμβουλίου 

επισυνάπτονται στο παρόν. 

Παρακαλούμε για την απάντηση και τις ενέργειές σας καθώς και για τη σχετική 

ενημέρωσή μας. 

Αθήνα, 26 Ιουλίου 2021  

Η Καταθέτουσα Βουλευτής 

Πούλου Γιώτα   

 


